
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag_INTERN 

 
Møtenummer:  8/2024 

Dato:   18.08.2024  

Kl:   11:00   

Stad:   Bestaståvo   

Innkalla: Kristian Husø Østensen, Tine Pernille Mortvedt Olsen, Stian Steinsbø Lie, Silje Tysse 

Fylkesnes, Kristina Nesse, Tord Isaksen, Tore Natterøy, Lene Borgen Waage, Kjell Arne Ådnanes, Lennart 

Andal (Vara), Johan Bjelland Håstø (Vara), Torbjørn Agdestein (ADM), Frode Sortland (ADM), Vibeke 

Rasmussen (ADM) 

Ikkje møtt: Tine Pernille Mortvedt Olsen, Lennart Andal (Vara), Johan Bjelland Håstø (Vara), Torbjørn 

Agdestein (ADM) 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
43/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Innkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges 

ut på heimesida 

V Kristian 3 min 

44/24 Økonomi 

Gjennomgang av rekneskap per 30.06.  Manglar 

fakturering til SIA for leige av anlegg.  Ikkje alle 

fakturaene for Norway Cup var betalt per 30.06., til 

samanlikning med 2023.  Noko ned på tilskot i frå 

kommunen og frå sponsorar.  Ein må jobba med 

sponsorar.  Det vil komme korrigert rekneskap per 

31.07. til neste møte. 

O Stian 10 min 

45/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Turn:  

ingen oppdatering 

 

Fotball:  

Leiar i fotballstyret har trekt seg.  Arbeidsoppgåvene 

må fordeles.  Nestleiar overtar som leiar fram til 

årsmøtet 2025.  Repetitive oppgåver må synliggjøres, 

slik at dei kan fordeles på frivillige, som ikkje 

nødvendigvis sitter i styret. Det er eit ønske om å gå 

igjennom organisasjonsplan for fotballstyret og 

oppdatere arbeidsoppgåvene til kvart verv.  Dette 

punktet kan tas med på agendaen på 

strategisamlingen i oktober. 

 

Friidrett:  

Status trenere i friidrett: Odd Rune har slutta.  Er i 

dialog med ny trener.  I tillegg er det komen inn to 

trenere på mellomtrinnet.  

O/V Lene, Tord, Tore 10 min 



 
 

 

 

 

 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  

 

Status  Prosjekt kastefelt: Skisse over kastefelt på 

utsida av banen er sendt til SIA frå leder i 

friidrettsstyret.  Alternativ 1 er mest ønskeleg.  Kan 

det være andre idrettar som kan nytte seg av same 

område? 

46/24 Utstyrsavtale 

ADM presenterte oversikt over dei forskjellige 

leverandørane. Leiar i friidrett lager til 

evalueringsskjema til neste møte med pris, 

leveringstid, kvalitet, turnaround på kolleksjon, 

rabatter etc.  

Viktig at ny leverandør kan ha moglegheit for to 

prisalternativ, god fasong, god kvalitet (m.a. 

glidelås) og vanntett coachjakke. Ønsker å sjekke om 

det er mogleg å få eigen/betre skoavtale via lokale 

butikkar. 

Vedtak: Videre møter med Macron er på hold nå 

mens prosessen med moglege andre leverandørar er i 

gang. 

O/V Kristian/ADM 120 min 

47/24 Info/saker frå Administrasjonen 

- Rema Cup 2025 prisar 

ADM presenterte forslag til prisar og 

bakgrunnen for forslaget.  Prisane vart 

godkjente og vedtatt. 

Andre punkt for Rema Cup:  

- ADM vurderer å ha ansvarsskjema for 

overnatting ved innsjekk.  Dersom romma 

ikkje er tilstrekkeleg rydda, kan me fakturere 

laga.  Kom innspel om at kanskje laga tar det 

som ei "kvilepute" og da ikkje ryddar etter 

seg. 

- Gå i dialog med kommunen om det er 

mogleg å finne ein løysing med å nytta BUS 

til overnatting.  Tore Natterøy, Torbjørn 

(ADM) og Lars Jarle Aga skal ha møte med 

BUS i nær framtid. 

- ADM venter på tilbod ang det nye 

klubbhuset. 

O/V ADM 10 min 

48/24 Eventuelt: 

- Hovedstyret ønsker gjennomgang av 

sponsoravtalane våre 

- Dagleg leiar går ut i farspermisjon frå 

midten av november til midten av mars.  

Forberede forslag til fordeling av oppgåvene 

hans til neste hovedstyremøte. 

O/V Alle 30 min 



 
 

 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så 

raskt som mogleg.  

 

 

 

Kristian Husø Østensen 

Leiar hovudstyret 

 

 


